
                                                         Halmstad 2019-08-19

Vi börjar med att fika på Husknuten, dit Jonny har bjudit oss.

Protokoll KTR:s referensgrupp

§1. Ordförande Våge öppnar mötet

§2. Närvarande var: Våge Ericsson, Ann-Charlotte Persson,  Karl-Erik 
Hjalmarsson, Gerd Mathiasson, Jonny Persson och Rolf Kenneryd.

§3.  Anmälda och oanmälda förhinder: Vivi-Anne Blomberg, Ida Andersson.

§4. Dagordningen godkänns.

§5. Ann-Charlotte väljs till protokollskrivare för mötet.

§6. Referensgruppens protokoll godkänns.

§7. Vi går igenom KTR:s senaste protokoll, finns att läsa på kommunens 
hemsida. 

§8. Budget för 2020-2023 tas i  November.

Våge har skrivit till Katarina Paulsson om ramperna för funktionsnedsatta

vid sjöarna i kommunen. Catrine Forestam ska starta ett

brukarråd inom daglig verksamhet.

 §9. Skrivelser finns inga. 

§10. Frågor till KTR:

1.Enligt politikerträffen 21/8-2018 togs ett gemensamt

beslut, att fråga om funktionsnedsättning ska vara en

stående punkt på nämndernas dagordning! Hur går detta?

2.Ramper och nerfarter för funktionsnedsatta i sjöar kommer

detta med i nästa budget?



3. Hur går det med underhållsplanen för fastigheter, som ägs av 
Hyltebostäder? (2018-11-26 informerar Anna Roos att frågan om enkelt 
avhjälpta hinder är överlämnad till kommunstyrelsens arbetsutskott.)

4. Upphandlingen med färdtjänsten hur blir detta, finns planer på att ändra 
egenavgiften?

5. Vad ska man som förälder vända sig om man blir sjuk och behöver hjälp 
med att skjuts barn till skolan?

§11. Nästa möte 28/10 kl. 17.00 på Malmagården.

§12. Övriga frågor finns inga

§13. Våge tackar för visat intresse och ett särskilt tack till Jonny för att vi fick 
komma. 

                                             Protokollskrivare

                                             Ann-Charlotte Persson

                                                                 

 







                                   

             

                                              


